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SÆRUTSKRIFT 
 

Arkivsak: 11/605  

 

SAMARBEIDSAVTALE MED STAV BA 

 

 

Saksbehandler:  Espen Granberg Johnsen Arkiv:  

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

61/11 Formannskapet 24.05.2011 

61/11 Kommunestyret 26.05.2011 

 

Vedlegg: 

Ingen 

 

Andre saksdokumenter (ikke vedlagt): 

F-sak 12/08 vedr samarbeidsavtale. 

 

Sammendrag: 

Samarbeidsavtalen mellom Stav BA og Øyer kommune går ut i 2011. Rådmannen foreslår at 

Øyer kommune inngår ny samarbeidsavtale med Stav BA for 2012 og de påfølgende tre årene, 

med samme økonomiske ramme som foregående avtaleperiode. 

 

Saksutredning: 

Formannskapet godkjente i sak 12/08 i møte 11.03.08 forslag til 3-årig samarbeidsavtale med 

AL Stav BA. Avtalen gjaldt for resten av 2008 og tre påfølgende år.  

 

Avtalen var som følger: 

1. Øyer formannskap vedtar å inngå ny samarbeidsavtale med Stav BA som følger:  

 

A) Avtalen gjelder for 2008 og påfølgende tre år.  

 

B) Øyer kommune går inn med et årlig tilskudd på 250 000 kr til Stav BA. Tilskuddet 

kan i hht gjeldende retningslinjer ikke brukes til ordinær drift, men til 

bedriftsutvikling, prosjekter, mindre investeringer og til ulike utredninger / 

analyser. 

 

C) Innen 15. januar hvert år sender Stav BA uoppfordret en rapport vedrørende bruk 

av midlene foregående år til Øyer kommune. 

 

D) Som gjenytelse gir Stav BA følgende: 

 

 Gratis stand under Stavsmartn med plass til kommunen som helhet, og plass til 

Øyer ungdomsskole og en barneskole/annen virksomhet (2 plasser, hvorav den 

ene minst 15 m2) 

 ½ sides annonseplass i Martns-avisen 

 Link (banner) på Stav BA sine nettsider 

 Anledning til å invitere inntil 25 gjester til ”lagSTAVen”  
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 50 gratisbilletter til Stavsmartn  

 Sekretariatsfunksjon Øyer Næringsforum (gjennom egen avtale) 

 

2. For 2008 dekkes bevilgningen av budsjettert beløp kr 130.000, og ved bruk av kr 

120.000 fra disponibel saldo på konsesjonsavgiftsfond (pr 31.12.07 kr 229.537). For 

2009 og videre innarbeides kr 120.000 i årlige driftsbudsjetter eller dekkes av 

næringsfondsmidler etter nærmere vurdering. 

 

3. Rådmannen gis fullmakt til å godkjenne mindre vesentlige justeringer i avtalen. 

 

 

Forslag til ny samarbeidsavtale 

 

Rådmannen har hatt samtaler med administrasjonen ved Stav vedrørende ny samarbeidsavtale.  

 

I møte mellom kommunen og Stav er det gjort rede for følgende prosjekter som er under 

realisering og planlagt realisert de nærmeste årene: 

 

Status på Stav: 

1. Fonstadbygningen har i løpet av siste året fått nytt tak. Etter avtale med 

Fylkeskonservator skal villskiferen også legges på igjen, men det er ikke gitt endelig 

tidsfrist. Noe arbeid med ny kledning, dør og vinduer på trappeoppgangen gjenstår. 

Sum foreløpige kostnader er kr 437 000,-, inkl MVA og noe dugnad. 

2. Ride- og kjøresti, 1,3 km, som omkranser hele Stav BA sin eiendom er ferdig 

opparbeidet og delvis oppgrusa. Mangler litt finmasser på toppen og gjerde mot 

Moksa. Sum foreløpige kostnader er kr 211 000,-, inkl MVA.  

3. Støyvoll mot E-6 og oppfylling av området mellom camping og E-6 ferdig. 

Kostnadsfritt. 

Gjenstår delvis drenering på vestre del av området. Må bekostes av Stav BA. 

4. Planlegging av ridehall. Prosjektet er tegnet og bearbeidet ferdig til anbudsutlysning. 

Er ute på anbud. 

 Planlagte og ønskede prosjekter: 

1. Ferdigstille reparasjon/renovering av Fonstadbygningen (ref pkt 1 over) 

2. Ferdigstille ride- og kjørestien (ref pkt 2 over) 

3. Drenere deler av området mot E-6 (ref pkt 3 over) 

4. Det gjenstår å oppgradere 15 stallbokser med grinder i framkant. Dette må gjøres av 

sikkerhetsmessige årsaker og for hestens velferd. 

5. Det mangler lys i 59 av de 90 stallboksene/spiltene som finnes i Stallringen. Dette må 

gjøres innen kort tid. Stort behov for utvendig lysmast i nord/vestre hjørne av 

Stallringen. 

6. Permanent speakerbu/tårn. Dagens provisorium er langt fra tilfredsstillende. 

7. Bygging av ridehallen på østre del av utstillingsplassen gjør at vi må utvide plassen 

vestover. Dette gjør at vi flytter noen av campingvognene sør/vestover. Der må vi 

legge nytt elektrisk anlegg for uttak til vogner. I tillegg må vi kjøpe ut Tretten 

musikkforening sin tomt med påstående paviljong. Jordmasser må tas ut og flyttes. 
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Lysmast øst på området flyttes og nytt elektrisk anlegg for strømuttak må kables og 

monteres. Deler av kostnadene må belastes ridehallprosjektet, men ikke alt. 

 

 

Stav BA har i dag to hovedinntektskilder utover egengenererte inntekter. Dette er 

samarbeidsavtalene med Øyer kommune og Gudbrandsdal Energi AS.  

 

Statsstøtteregelverket. 

En bedrift kan motta til sammen 100.000 EURO (omregnes i forhold til referansekurs fastsatt 

av ESA hvert år) i bagatellmessig støtte over en tre-års periode.  Tre-års perioden regnes fra 

det tidspunktet en bedrift mottar bagatellmessig støtte første gang. Den øvre grensen for 

bagatellmessig støtte gjelder den samlede bistand fra det offentlige som anses som 

bagatellmessig støtte. 

 

Vurdering: 

Rådmannen ser det som naturlig at Øyer kommune inngår ny samarbeidsavtale med Stav BA.  

Kommunestyret vedtok ved behandling av næringsplanen at Øyer kommune skal ”støtte opp 

under satsingen på Stav, og stimulere til videreutvikling av tilbud og arrangement.” 

Denne saken er en oppfølging av dette punktet. 

 

Stav BA er i en viktig, krevende og avgjørende fase. Prosjektene som er på gang er viktige for 

utviklingsmulighetene på Stav. Tidsfristene er knappe. Særlig gjelder det realisering av 

Ridehallen. 

 

Det er av vesentlig betydning for selskapet – for Øyer – og for regionen – at Stav BA lykkes i 

bestrebelsene på å bringe aktivitetene opp på et annet nivå. Realisering av byggeprosjektene, 

utvikling av flere aktiviteter gjennom året og dermed flere ”økonomiske bein” å stå på, gir 

bedre totaløkonomi og økte ringvirkninger i samfunnet.  

 

I denne utviklingsfasen er det viktig for Stav BA å ha økonomi og kapasitet til å yte 

tilstrekkelig innsats på de forestående oppgaver.  

 

Det viktigste for Øyer kommune i denne saken er ikke hvilke motytelser som konkret avtales i 

samarbeidsavtalen. Avtaleforslaget er tilstrekkelig til at Øyer kommune kan profilere egen 

virksomhet i forbindelse med Stav. Det viktigste er at kommunen gjennom sitt økonomiske 

bidrag kan bidra med støtte og bidra til forventninger om at andre sentrale aktører og 

samarbeidspartnere forplikter seg på tilsvarende avtaler i det videre arbeidet. Ordfører og 

rådmann har tilbudt Stav BA bistand overfor andre samarbeidspartnere.  

 

Øyer kommune har beskjedne midler til næringsformål. Midlene til Stav er de siste årene 

innarbeidet i de årlige budsjettene. 

 

Rådmannen foreslår at kommunen inngår ny avtale med en støtte på kr 250.000 pr år, for 2012 

og påfølgende 3 år.  

 

Støtte på dette nivå anses å ligge innenfor grensene for bagatellmessig støtte i henhold til 

statsstøtteregelverket. 
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Rådmannen foreslår praktisk talt en likelydende avtale som siste tre år. Avtalen ivaretar 

kommunens ønsker og behov i denne saken. Rådmannen foreslår en mindre endring, ved at 

punktet om sekretariatsfunksjon for Øyer Næringsforum utgår som gjenytelse fra Stav BA. 

Dette ivaretas i dag av Øyer Næringsråd. 

 

 

Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Øyer formannskap vedtar å inngå ny samarbeidsavtale med Stav BA som følger:  

 

A) Avtalen gjelder for 2012 og påfølgende tre år.  

 

B) Øyer kommune går inn med et årlig tilskudd på 250 000 kr til Stav BA. 

Tilskuddet kan i hht gjeldende retningslinjer ikke brukes til ordinær drift, men 

til bedriftsutvikling, prosjekter, mindre investeringer og til ulike utredninger / 

analyser. 

 

C) Innen 15. januar hvert år sender Stav BA uoppfordret en rapport vedrørende 

bruk av midlene foregående år til Øyer kommune. 

 

D) Som gjenytelse gir Stav BA følgende: 

 

 Gratis stand under Stavsmartn med plass til kommunen som helhet, og plass til 

Øyer ungdomsskole og en barneskole/annen virksomhet (2 plasser, hvorav den 

ene minst 15 m2) 

 ½ sides annonseplass i Martns-avisen 

 Link (banner) på Stav BA sine nettsider 

 Anledning til å invitere inntil 25 gjester til ”lagSTAVen”  

 50 gratisbilletter til Stavsmartn  

 

2. Beløpet innarbeides i de årlige budsjettene. 

 

3. Rådmannen gis fullmakt til å godkjenne mindre vesentlige justeringer i avtalen. 

 

 

 

 

 

Per H. Lervåg Espen Granberg Johnsen 

Rådmann 

 

Behandling/vedtak i Formannskapet den 24.05.2011 sak 61/11 

 

Behandling: 

Det ble fremmet flg. endringsforslag til pkt. 2: 

”Tilskuddet dekkes av næringsfondsmidler”. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Ordføreren foreslo at punkt fra dagens avtale vedr. sekretariatsfunksjonen tas inn.  

Forslaget falt med 2 mot 5 stemmer. 
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Rådmannens forslag med vedtatte endring ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

1. Øyer formannskap vedtar å inngå ny samarbeidsavtale med Stav BA som følger:  

 

A) Avtalen gjelder for 2012 og påfølgende tre år.  

 

B) Øyer kommune går inn med et årlig tilskudd på 250 000 kr til Stav BA. 

Tilskuddet kan i hht gjeldende retningslinjer ikke brukes til ordinær drift, men 

til bedriftsutvikling, prosjekter, mindre investeringer og til ulike utredninger / 

analyser. 

 

C) Innen 15. januar hvert år sender Stav BA uoppfordret en rapport vedrørende 

bruk av midlene foregående år til Øyer kommune. 

 

D) Som gjenytelse gir Stav BA følgende: 

 

 Gratis stand under Stavsmartn med plass til kommunen som helhet, og plass til 

Øyer ungdomsskole og en barneskole/annen virksomhet (2 plasser, hvorav den 

ene minst 15 m2) 

 ½ sides annonseplass i Martns-avisen 

 Link (banner) på Stav BA sine nettsider 

 Anledning til å invitere inntil 25 gjester til ”lagSTAVen”  

 50 gratisbilletter til Stavsmartn  

 

2. Tilskuddet dekkes av næringsfondsmidler. 

 

3. Rådmannen gis fullmakt til å godkjenne mindre vesentlige justeringer i avtalen. 

 

 

Behandling/vedtak i Kommunestyret den 26.05.2011 sak 61/11 

 

Behandling: 

Enstemmig som formannskapets innstilling. 

 

Vedtak: 

1. Øyer formannskap vedtar å inngå ny samarbeidsavtale med Stav BA som følger:  

 

A) Avtalen gjelder for 2012 og påfølgende tre år.  

 

E) Øyer kommune går inn med et årlig tilskudd på 250 000 kr til Stav BA. 

Tilskuddet kan i hht gjeldende retningslinjer ikke brukes til ordinær drift, men 

til bedriftsutvikling, prosjekter, mindre investeringer og til ulike utredninger / 

analyser. 

 

F) Innen 15. januar hvert år sender Stav BA uoppfordret en rapport vedrørende 

bruk av midlene foregående år til Øyer kommune. 
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G) Som gjenytelse gir Stav BA følgende: 

 

 Gratis stand under Stavsmartn med plass til kommunen som helhet, og plass til 

Øyer ungdomsskole og en barneskole/annen virksomhet (2 plasser, hvorav den 

ene minst 15 m2) 

 ½ sides annonseplass i Martns-avisen 

 Link (banner) på Stav BA sine nettsider 

 Anledning til å invitere inntil 25 gjester til ”lagSTAVen”  

 50 gratisbilletter til Stavsmartn  

 

2. Tilskuddet dekkes av næringsfondsmidler. 

 

3. Rådmannen gis fullmakt til å godkjenne mindre vesentlige justeringer i avtalen. 

 

 


